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De fractie heeft de volgende vragen:

Wij hebben kennisgenomen van de raadsmededeling inzake de invoering van het 1 keer per 4 weken 
inzamelen van het restafval en de daarbij gevoegde communicatiestrategie Roosendaal aan de bak.

In de mededeling wordt aangegeven dat eerst in januari 2020 er een plan komt om het zwerfafval 
terug te dringen.

Ten aanzien van het amendement aanpak ten behoeve van afvaldump geeft u aan een afvalcoach te 
hebben ingezet. Voorts geeft u aan dat er een onderzoek komt naar het bijplaatsen van afval en u 
zegt toe ons per kwartaal te informeren m.b.t. tot de afvaldump en bijplaatsingen.

Hierbij hebben wij de volgende vragen:

1. Sinds de bespreking van het raadsvoorstel is een half jaar verstreken; kunt u aangeven 
waarom er nu nog geen concreet plan is om de afvaldump tegen te gaan?

2. Deelt u onze mening dat het aantal bijplaatsingen hand over hand toeneemt en acht u het 
verantwoord om eerst in januari 2020 hierop actie te ondernemen c.q. een plan te presenteren? 
Graag een toelichting.

3. Kunt u ons informeren omtrent de concrete resultaten van de werkzaamheden van de extra 
afvalcoach tot nu toe?

4. Inmiddels zijn 2 kwartalen verstreken zonder informatie met betrekking tot de afvaldump en 
bijplaatsingen (en de extra kosten hiervan); wanneer kunnen wij de eerste rapportage 
verwachten?

Namens de fractie van VVD, 
Anneke Eijck

Wij beantwoorden de vragen als volgt:

1. Een plan tegen afval dump is een onderdeel van het totaal aan maatregelen om de afvalinzameling 
en het omgaan met grondstoffen te verbeteren. Eerst is het grote kader goed weggezet, en nu kan 
invulling gegeven gaan worden aan de diverse deelonderwerpen. Op dit moment is er al een intensive 
samenwerking tussen de handhaving en de afvalcoach en er komt een specifieke aanpak voor 
zwerfafval. Meldingen kunnen makkelijk gedaan worden via de BuitenBeter app.



2. Het aantal bijplaatsingen kent pieken en dalen gedurende het jaar. Op deze pieken kan nog beter 
worden ingespeeld als er in januari een overkoepelend plan ligt. Uiteraard doet de gemeente nu al 
veel om dumpingen tegen te gaan.

 Er zijn 2 BOA’s in fulltime dienst met het taakaccent huishoudelijk afval. Gedumpt afval wordt 
doorzocht en waar mogelijk worden mensen aangesproken en bekeurd

 Er wordt vanuit Saver ook door een BOA gecontroleerd op dumpingen bij ondergrondse en 
bovengrondse containers

 Dumpingen worden snel verwijderd om ervoor te zorgen dat het geen extra afval aantrekt.
 Er is een afvalcoach geworven en ingewerkt.
 Om zwerfafval en dumpingen tegen te gaan worden scholen gestimuleerd om afval te scheiden 

en zwerfafval om de school op te ruimen. Doordat leerlingen in de klas het afval scheiden wordt 
dit een automatisme en zorgt dit voor een schoner gedrag buiten de school. 20 basisscholen 
zijn hier al mee bezig.

3. Enkele concrete resultaten zijn:

 dumpingen vanuit een, in diverse wooneenheden gesplitste, woning in het centrum opgelost 
door intensief contact met verhuurder, beheerder en bewoners

 diverse gesprekken met verschillende verhuurorganisaties van panden waarin 
arbeidsmigranten zijn gevestigd. Door goede afspraken te maken over inzameling van het afval 
en uitleg aan de bewoners worden dumpingen voorkomen. 

4. De eerste rapportage wordt binnenkort aan de gemeenteraad verzonden.

 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Drs. C.F.G.R. Koenraad


